

**同意法令修正
獨立監督辦公室**
(原名Chanda Smith雙方同意裁決令)

邀請家長們和其他洛杉磯聯合學區社區的成員們為
法庭指派的獨立監察員Frederick Weintraub在下述聽證會提供意見

**洛杉磯聯合學區
執行特殊教育法令
公眾聽證會**

兩次聽證會將於下述
時間和地點召開：
2012年4月23日，星期一
上午9:00-上午11:00
下午5:00-下午7:00

Beaudry大樓
委員會會議廳
(Board Room)
333 South Beaudry Ave.
Los Angeles, CA 90017

書面意見可送至：
Office of Independent
Monitor(獨立監察員辦公室)
18th Floor
333 South Beaudry Ave.
Los Angeles, CA 90017

將為每人提供有翻譯的三分鐘發言時間，也將會提供點心和免費停車。請使用位於1221 W. 3rd
街Visconti公寓大樓的洛杉磯聯合學區訪客停車場。請從Miramar街最東邊的入口處進入。
欲想知道更多的資訊，請上網至我們的網站www.oimla.com查詢
或者打電話 (213) 241-1797和我們聯繫。

**THE OFFICE OF THE INDEPENDENT MONITOR OF
THE MODIFIED CONSENT DECREE**

(Formerly the Chanda Smith Consent Decree)

Parents of children with IEPs and all other members of the LAUSD community are invited to provide
comments to Mr. Frederick Weintraub, the court appointed Independent Monitor, at

**Public Hearings on
LAUSD's Compliance
with Special Education Laws**

Two hearings will be held on:
Monday, April 23, 2012
9:00 am to 11:00 am
5:00 pm to 7:00 pm

Beaudry Building
Board Room
333 South Beaudry Ave.
Los Angeles, CA 90017

Written comments may be sent to:
Office of the Independent Monitor
18th Floor
333 South Beaudry Ave.
Los Angeles, CA 90017

Speakers will be provided three minutes. Interpreters, refreshments and parking validations will be provided.
Please use the LAUSD visitor parking lots at the Visconti apartment building at 1221 W. 3rd St.
Please enter through the eastern-most entrance on Miramar St.
For more information visit our web site at www.oimla.com or Contact: (213) 241-1797.